
 

 
BRM.0012.1.9.2023    

Protokół nr 38/2023 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 28 sierpnia 2023 r.  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia, al. Ratuszowa 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 9.15 – 9.30 
 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Waldemar Wąśniewski   - Przewodniczący Komisji 

2. Elżbieta Jardanowska  - Zastępca Przewodniczącego Komisji 

3. Jan Gaj    - Członek Komisji 

4. Lidia Stolarska   - Członek Komisji 

 

Lista obecności członków Komisji obecnych podczas posiedzenia stanowi załącznik nr 1  do 

protokołu.  
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczył: 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  pan Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji, który 

po sprawdzeniu obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec 

ustalonego składu Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Propozycji zmian do porządku nie było, przystąpiono do jego realizacji.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu 37/2023 z posiedzenia Komisji. 

4. Informacja o dotacjach udzielonych klubom sportowym w 2022 r.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 
 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 37/2023 z posiedzenia Komisji. 
 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 37/2023 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:   za – 4 , przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Informacja o dotacjach udzielonych klubom sportowym w 2022 r. 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Przedstawił informację o dotacjach udzielonych klubom sportowym w 2022 r. 
 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
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Pytania i dyskusja:  
 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Jakie kompetencje mają pozostali członkowie komisji do oceny wniosków, jakie mają 

wykształcenie? 
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Każdego roku jest ogłaszany nabór na członków komisji. Nie ma specjalistycznych kryteriów.  

 

Lidia Stolarska – Członek Komisji: 

Czy mają wiedzę na temat sportu?   
 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Nie ma wymogu ustawowego, który mówiłby, że dana osoba musi mieć wiedzę sportową. 

Jeżeli byłaby osoba związana z podmiotem, który złożył wniosek, to taka osoba musiałaby być 

wykluczona z prac komisji.  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Zasada bezstronności nie byłaby zachowana.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Członkowie komisji składają oświadczenie, że nie są związani z oferentami, nie jest 

małżonkiem, nie jest członkiem danej organizacji. Kryteria, które muszą spełnić, to kryteria 

typu: kalkulacja kosztów, oferta działań. Nie trzeba mieć wiedzy z zakresu sportu. Kryterium 

to doświadczenie w realizacji projektów unijnych, czy też ze środków publicznych.    

 

Jan Gaj - Członek Komisji: 

Czy państwo monitorujecie, czy te organizacje pozarządowe faktycznie wykorzystują dotacje 

zgodnie z celami, na które zostały przyznane?   

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Ja osobiście nie kontroluję. Po procedurze konkursowej nadzór nad realizacją zadania jest 

sprawowany przez odpowiedni wydział merytoryczny. W tym przypadku Wydział Oświaty              

i Sportu. Oferent składa stosowne oświadczenia przy ofercie i musi złożyć sprawozdanie 

merytoryczne, gdzie przedstawia cały opis zadań realizowanych i opisuje czy ten cel był 

realizowany. Jeżeli chodzi o nadzór finansowy, oferenci nie przedkładają nam faktur.                    

W sprawozdaniu wyszczególniają, jakie faktury były płacone w trakcie realizacji tego zadania.  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

Czy te faktury muszą zachować?   

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Oczywiście, że muszą zachować w razie kontroli. Kontroli może dokonać Komisja Rewizyjna, 

albo jakiś podmiot zewnętrzny.  

 

Waldemar Wąśniewski – Przewodniczący Komisji: 

My już to robiliśmy.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Muszą zachować wszystkie dowody wydatków i na potrzeby innych instytucji je okazać.   



 3 

Jan Gaj - Członek Komisji: 

Czy można zobaczyć gdzieś wyniki tych wydanych dotacji, efekty instytucji pozarządowych? 
 

Elżbieta Jardanowska – Zastępca Przewodniczącego Komisji: 

Tutaj chodziło o te sprawozdania, bo czasami jest to niemierzalne. Dobrze, że te sprawozdania 

wpływają. Zawsze można do nich zajrzeć i zapoznać się z nimi.  

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Ogólna informacja jest zawsze przyjmowana przez Radę w miesiącu maju w sprawozdaniu.  

 

Jan Gaj – Członek Komisji: 

Ile ofert składały podmioty?   

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Podmioty się powtarzają, trudno jest mi teraz policzyć, ale maksymalnie mogą złożyć 

2 projekty.  

 

Jan Gaj – Członek Komisji: 

Jak wniosek nie otrzymał pozytywnej oceny w wyniku niedostarczenia wersji papierowej, czy 

to było w ogłoszeniu? 

 

Karol Legumina – Pełnomocnik ds. Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi: 

Jest zapis, że wymaga się w wersji papierowej i elektronicznej. Niezłożenie jakiejkolwiek 

wersji, taki wniosek nie będzie rozpatrywany.  
   
Innych pytań nie było. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Nie było. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Radna Lidia Stolarska skierowała zapytanie do Przewodniczącego Komisji, odnośnie czy 

wpłynęła odpowiedź od Naczelnika Wydziału Inwestycji - Michała Jaśtaka, na pytania zadane 

na poprzedniej Komisji w sprawie dofinansowania Miasta na instalację źródeł energii. 

Przewodniczący poinformował, iż żadna odpowiedź nie wpłynęła i zobowiązał się, że wyjaśni 

sprawę braku odpowiedzi.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji.  

 

Przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej 

 

 /-/ Waldemar Wąśniewski 

 
 

Protokółowała:  

/-/ Agnieszka Bardzińska 


